
Kraków, dn. 16 marca 2023

PROTOKÓŁ Nr 51

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XIV

Czyżyny odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, Kraków

os. Dywizjonu 303 nr 34.

Przewodniczący posiedzenia komisji – Sławomir Bieniek

Protokołujący posiedzenie – Sławomir Bieniek

Godzina rozpoczęcia zebrania – 18:01

Godzina zakończenia zebrania - 18:47

Porządek Posiedzenia Komisji

1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – lista obecności, załącznik nr: 1.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

4. Opiniowanie projektów, korespondencja i sprawy bieżące.

5. Zamknięcie posiedzenia.

PRZEBIEG POSIEDZENIA

Ad. 1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia komisji – lista obecności wg.

załącznika nr 1.

Ad. 4. a. Pismo z prośbą inwestora o wydanie opinii / uchwały dla projektu

przebudowy ul. Longinusa Podbipięty w zakresie budowy chodnika i przejścia

dla pieszych. Inwestycja ma być zrealizowana w ramach koncepcji obsługi

komunikacyjnej planowanej inwestycji polegającej na budowie bezdotykowej myjni

samochodowej czterostanowiskowej (...) oraz budynku usługowego o funkcji restauracji

(etap II) na dz. 29/13, 29/14, 29/15, 29/16, 29/17 obr. 58 Nowa Huta przy ul. Longinusa

Podbipięty w Krakowie. W projekcie zaproponowano przejście dla pieszych z wyspą azylu

oraz oświetleniem dedykowanym. Na długości działki inwestycyjnej wybudowany zostanie

także chodnik o szerokości 2,30 m (szerokość kostki 2 m).

Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dla projektu przebudowy ul.

Podbipięty w zakresie budowy chodnika i przejścia dla pieszych. [Druk nr 480]

W projekcie opiniuje się negatywnie zaproponowane rozwiązanie. Uzasadnienie:

Proponowany chodnik jest zbyt wąski w stosunku do przewidywanego przejścia

dla pieszych i tego, jaka zabudowa jest planowana w tym rejonie na podstawie MPZP
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“Czyżyny - Łęg”. Jednocześnie wnioskuje się o budowę drogi dla rowerów, której nie

zawiera przygotowana koncepcja.

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie w głosowaniu: za - 5/5, przeciw 0/5,

wstrzymało się 0/5

Ad. 4. b. Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia rocznego

sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy XIV “Czyżyny” za 2022 rok.

[Druk nr 482] W projekcie przyjmuje się roczne sprawozdanie. Jako uzasadnienie

podaje się zrealizowanie wydatków Dzielnicy na poziomie 98,68% za 2022 rok.

Ze szczegółami sprawozdania można zapoznać się w materiałach Komisji.

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie w głosowaniu: za - 4/5, przeciw 0/5,

wstrzymało się 1/5

Ad. 4. c. Pismo mieszkańca z prośbą o remont ul. Niepołomskiej (części ziemnej

od ul. Zajęczej do wjazdu na wał za skrzyżowaniem z ul. Sierpową).

Prośba motywowana jest tym, że na wymienionym odcinku drogi są dziury.

Odpowiednie pismo przesłano do ZDMK.

Ad. 4. d. Pismo z ZDMK z prośbą o współpracę w promocji Programu Budowy

Parkingów Lokalnych. Rada Dzielnicy może takie wnioski opiniować

oraz dofinansowywać z własnych środków (jako część miejskiego wkładu).

Do pisma załączono opis programu oraz materiały promocyjne.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. e. Pismo z ZDMK dot.: oznakowania poziomego na al. Jana Pawła II przy

wyjeździe z parkingu przed sklepem Lidl przy ul. Wysockiej. Informują, że

oznakowanie zostało skorygowane - jako linia przerywana.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. f. Pismo z ZDMK w sprawie nieprawidłowego odwodnienia nowego

przejścia dla pieszych w ul. Sołtysowskiej. Informują, że projekt został wykonany

prawidłowo, jednak “możliwe, że istniejące odwodnienie uliczne może być nieefektywne

bądź niewystarczające w przypadku intensywnych i nawalnych opadów deszczu

jak zostało to przedstawione na załączonym do wniosku zdjęciu”. Informują także,

że przeprowadzą kontrolę oraz podejmą się jeszcze raz niwelacji terenu oraz spróbują

poprawić ściek przykrawężnikowy.

Pismo Członka Rady Dzielnicy Grzegorza Mączki do ZDMK w sprawie

nieprawidłowego odwodnienia nowego przejścia dla pieszych
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w ul. Sołtysowskiej. Do pisma załączono dokumentację fotograficzną ilustrującą to,

że nawet przy niewielkich opadach w miejscu gdzie wykonano przejście, zbiera się woda,

a nie w czasie opadów “deszczu nawalnego”.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. g. Korespondencja Członka Rady Dzielnicy Sławomira Bieńka w sprawie

braku dowiązania chodnika wybudowanego w ramach zagospodarowania terenu

przy nowej inwestycji firmy Spravia z chodnikiem w ul. Orlińskiego.

W korespondencji zwrócono uwagę na brak połączenia chodników na szerokości

kilkudziesięciu centymetrów i uzupełnienie brakującego fragmentu tłuczniem.

Inwestor tłumaczy to tym, że nie mógł wykonywać prac na działce należącej do gminy.

Zwrócono się do dewelopera oraz przedstawicieli ZDMK o dogadanie się w tej sprawie

i wykonanie połączenia chodników w należyty sposób. Do pisma załączono również

dokumentację fotograficzną.

Prawdopodobnie zadanie trzeba będzie zrealizować w ramach zadań Dzielnicy.

Ad. 4. h. Pismo od Spółdzielni Mieszkaniowej Czyżyny do ZDMK (z kopią do Rady

Dzielnicy) dot. prośby o przyspieszenie działań w zakresie wykonania remontu

drogi przy ul. Marii Dąbrowskiej os. Dywizjonu 303 w Krakowie - droga

zlokalizowana na działce nr 104/36 obręb Kraków - Nowa Huta.

Informują, że stan drogi zagraża bezpieczeństwu pieszych i pojazdów, a do pisma

załączono dokumentację fotograficzną. Do Rady Dzielnicy zwracają się z prośbą o pomoc

w zabezpieczeniu wykonania remontu tej drogi.

Droga stanowi przede wszystkim dojazd do garaży. Działka to obręb 7 Nowa Huta.

[Przekazać do wiadomości]

Ad. 4. i. Protokół ze spotkania w sprawie wyceny zadania polegającego

na wykonaniu remontu drogi rowerowej oraz chodnika w rejonie skrzyżowania

ul. Jana Pawła II z ul. Stella-Sawickiego (Węzeł Rayskiego).

W spotkaniu brali udział Członkowie Rady Dzielnicy Anna Moksa i Jakub Łoginow. Podczas

spotkania ustalono zakres prac, jakie mają zostać wycenione przez ZDMK.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. j. Korespondencja Członka Rady Dzielnicy Karola Goryla z propozycją

sposobu odwodnienia pasa startowego w rejonie przejścia wygrodzonego

donicami. Do pisma załączono mapę pokazującą, jak to odwodnienie mogłoby zostać

poprowadzone. W razie braku możliwości wykonania odwodnienia w ten sposób

zaproponowano rozwiązanie w postaci budowy studni chłonnej.
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Pismo z prośba o wykonanie tego odwodnienia zostało skierowane do ZZM przez

Przewodniczącą Rady Dzielnicy Annę Moksę. Do pisma załączono ww. sugestie.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. k. Pismo Przewodniczącej Rady Dzielnicy Anny Moksy do Miejskiego

Konserwatora Zabytków dot. wschodniej części pasa startowego.

W piśmie ponownie zwrócono uwagę na to, że montaż znaków drogowych na terenie pasa

startowego wiązał się z naruszeniem jego nawierzchni, a także, że jest to niezgodne

z zapisami MPZP obowiązującego dla tego obszaru. W piśmie zwrócono się także

o podjęcie działań mających na celu remont nawierzchni pasa oraz powstrzymanie

jej dalszej degradacji. Do pisma załączono dokumentację fotograficzną.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. l. Pismo z ZDMK w sprawie załatania dziur na przejeździe tramwajowym

na al. Pokoju. Informują, że prace zostały zrealizowane w dniu 08.03.2023.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. ł. Spotkanie z przedstawicielami ZDMK w Krakowie. Protokół ze spotkania

zostanie przesłany do Rady Dzielnicy.

Ad. 5. Prowadzący zamknął posiedzenie o godz. 18:47.

Podpis Protokolanta Podpis Prowadzącego komisję

Sławomir Bieniek Sławomir Bieniek

Załączniki:
1. Lista Obecności
………………………..
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